

Title (en)

Cooling device with a shelf

Title (de)

Kältegerät mit einem Fachboden

Title (fr)

Appareil frigorifique avec tablette

Publication

EP 2743621 A2 20140618 (DE)

Application

EP 13196220 A 20131209

Priority

DE 102012222857 A 20121212

Abstract (en)

The apparatus (100) has a cold shed housing forming a cold shed inner space (112). A shelf (108) is arranged in the cold shed inner space. The shelf is located in sections with a holding element (110) that is provided with two connectors. The first connector is engaged with a first recess of the cold shed housing for forming a plug connector. The second connector is engaged with a second recess of the cold shed housing for forming another plug connector. The housing comprises a side wall, in which the first recess is arranged.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Kältegerät mit einem Kältefachgehäuse (200), das einen Kältefachinnenraum (112) begrenzt, wobei in dem Kältefachinnenraum (112) ein Fachboden (108) angeordnet ist, und wobei der Fachboden (108) abschnittsweise in Kontakt mit einem Halteelement (110) steht, wobei das Haltelement (110) ein erstes Verbindungselement (302) und ein zweites Verbindungselement (304) aufweist. Erfindungsgemäß greift das erste Verbindungselement (302) in eine erste Vertiefung (226) des Kältefachgehäuses (200) zum Bilden einer Steckverbindung und/oder das zweite Verbindungselement (304) in eine zweite Vertiefung (228) des Kältefachgehäuses (200) zum Bilden einer Steckverbindung (502) ein.

IPC 8 full level

F25D 23/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

F25D 23/067 (2013.01)

Cited by

EP2980513B1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2743621 A2 20140618; EP 2743621 A3 20170503; EP 2743621 B1 20200610; DE 102012222857 A1 20140612; PL 2743621 T3 20201214

DOCDB simple family (application)

EP 13196220 A 20131209; DE 102012222857 A 20121212; PL 13196220 T 20131209